

豐盛閣

Harvest Restaurant



圖片只供參考 Photos for reference only

韓日海鮮自助午餐 連挪亞方舟入場門票

Korean and Japanese Seafood Lunch Buffet with Noah's Ark Admission Ticket

豐盛閣精選一系列豐富地道的韓日美食，包括多種新鮮壽司、魚生、炸物及各式人氣料理如蟹肉赤冷麵、清酒蛋白蒸肉蟹、京燒香烤羊架、韓式醬烤牛仔骨及韓式柚子香蕉餅等，讓您放下繁忙生活，與摯親享受暖意洋溢的悠閒假期。

Delight your culinary senses in authentic Korean and Japanese flavors with the newly launched "Japanese and Korean Seafood Lunch Buffet" at Harvest Restaurant. Crab Meat Soba, Steamed Egg White with Crab in Sake Sauce, Roasted Lamb Rack with Japanese BBQ Sauce, Roasted Beef Short Rib with Kimchi Sauce, Korean Citron and Banana Cake and many more are prepared to tempt your appetite.

12:00 - 14:00

星期日及公眾假期 Sunday & Public Holidays

成人 **HK\$388**

小童 (3歲至11歲) / 長者 (65歲或以上)

Child (Aged 3-11) / Senior Citizen (Aged 65 or above)

HK\$298

價錢包括挪亞方舟入場門票乙張* Price including one Noah's Ark admission ticket*

菜式將輪流供應

The dishes are on rotational basis

推廣期2017年10月1日至12月17日

Promotional period runs from 1 Oct - 17 Dec, 2017

· 另收加一服務費

Subject to 10% serviced charge

· 長者請出示有效證件

Seniors must present a valid ID to enjoy the discount

· 挪亞方舟入場門票只限於惠顧自助午餐當日使用。門票不可轉售或兌換現金、退票或改期

Noah's Ark admission ticket is only valid on the date of lunch buffet booking. Ticket cannot be rescheduled or exchanged for cash and are non-transferable and non-refundable

· 以上資料如有更改，恕不另行通知

The above information is subject to change without prior notice

· 如有任何爭議，挪亞方舟度假酒店保留最終之決定權

In case of any dispute, Noah's Ark Hotel & Resort reserves the right of final decision



網上預訂及查詢

Online reservation and enquires

www.noahsark.com.hk

3411 8836

香港新界馬灣珀欣路33號

33 Pak Yan Road, Ma Wan,

New Territories, Hong Kong



Sun Hung Kai Properties
HOTELS

